

# Styrelsemötesprotokoll 2023-09-19

## Närvarande

Axel Legelius (AL) Alexandra Jirvall (AJ), Alice Karlsson (AK), William Lindell (WL), Gustaf Björling (GB), Samuel Mattsson Nilsson (SMN), Boel Petrén (BP), Ebba Ugander (EU), Daniel Nordin (DN)

## Frånvarande

Karl Bellander (KB), Max Östlund (MÖ)

## Åhörare

Filip Kamensky Eriksson (FKE), Kajsa Sörnäs (KS), Oscar Lagerlöf (OL)

## Plats

Biblioteket, Tibble Kyrka

## §1 Mötets öppnande

Ordförande Axel Legelius öppnar mötet kl 18:13

## §2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

**att** välja Axel Legelius till mötesordförande

## §3 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

**att** välja Alexandra Jirvall till sekreterare

## §4 Val av justerare

Styrelsen beslutade

**att** välja Alice Karlsson till justerare

## §5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade beslutanderätt på 6 stycken.

## §6 Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

**att** fastställa föredragningslistan i sin helhet

## §7 Föregående protokoll

Styrelsen beslutade

**att** lägga protokoll 23-04 till handlingarna

## §8 Valberedningen

Valberedningen presenterar sig själva och säger att de kommer att intervjua alla i styrelsen en och en och prata om kommande år.

Daniel Nordin ansluter till mötet 18.19

Mötet har nu en beslutanderätt på 7 personer.

Filip Kamensky Eriksson, Kajsa Sörnäs och Oscar Lagerlöf lämnar mötet 18.19

AL förklarar att man brukar sitta i styrelsen i mer än 1 år. Han tycker även att vi borde ta på oss en högre roll om de skulle fråga om det.

## §9 Verksamhetsgrupperna

i. SKUffégruppen

WL säger att vi har tagit slut på mycket i skuffét under upptaktsveckan. WL och DN har gjort inköp till skuffét. WL tycker att vi ska kolla upp om vi kan åka till ställen närmare som Costco istället för att ta sig till Martin & Servera.

Samuel Mattsson Nilsson ansluter mötet 18.23

Mötet har en beslutande rätt på 8 personer

Vi ska kolla upp om det går att byta till Costco eftersom att DN redan har ett medlemskort. Vi ska jämföra priser och se till så att vi tar det billigaste. AL tycker också att vi ska uppdatera våra priser i skuffét så att de på ett bättre sätt representerar inköpspris och har en jämn vinstmarginal. Vi har även spräckt budgeten för Skuffét med alla inköp och nya varor.

Gustaf Björling lämnar mötet 18.26

Mötet har nu en beslutanderätt på 7 personer.

Vår budget var 12 000 kr och vi ligger redan över 20 000 kr på inköp av varor. Vi har också gått över i försäljning. Det är ett tecken på att det kommer fler och handlar vilket AL tycker gör det värt att vi går back. Med inflationen gör det att vi går mer back än tidigare år. Vi har även ett större utbud nu vilket gör att folk köper fler varor. WL säger att vi får ta upp detta på nästa styrelsemöte. Vi gjorde ett inköp helgen innan upptacksveckan som nästan tog slut direkt eftersom att det var så många som var närvarande. WL tycker att vi kan lägga ut en prislista på instagram när vi har uppdaterat priserna. Detta är för att alla verkligen ska fatta hur billigt det är.

Ebba Ugander ansluter till mötet 18.33

Mötet har nu en beslutanderätt på 8 personer.

BP tycker att alla delicatobollar och punchrullar ska kosta 5 kr. AL tycker inte att vi ska höja priset på läsk utan behålla det på 5 kr eftersom att det är en lockande siffra.

Gustaf Björling ansluter till mötet 18.35

Alice Karlsson lämnar mötet 18.35

WL tror att det nya inköpet kommer att räcka till årets slut.

Styrelsen beslutade

**att** köpa in varor till skuffét efter behov resten av räkenskapsåret trots att vi har gått över budget.

Styrelsen beslutade

**att** se över priserna i skuffét.

21/9 är det sällskapsspel-skuffé. WL säger att vi inte behöver köpa in så mycket nya spel, ska fråga i skuffé-chatten vilka spel vi ska köpa in. AL tycker att vi ska se över de spel vi har och kolla vilka vi ska behålla eller göra oss av med. Vi har spenderat 2500 kr och vi har en budget på 6000 kr till alla tema-skuffén. Köket är fortfarande under renovering. Detta betyder att vi kommer fortsätta ha skuffé i sällskapsrummet tills vidare. WL tycker att det har gått bra i sällskapsrummet. DN säger att de som är med i skuffégruppen inte är så villiga att stå i skuffét. Detta är dåligt och vi behöver kolla igenom skuffégruppen och se vilka som är aktiva och ta bort dem som aldrig bidrar.

Alice Karlsson ansluter till mötet 18.44

William Lindell lämnar mötet 18.46

GB tycker att vi ska försöka rekrytera medlemmar. BP tycker att vi kan ha en bättre genomgång för dem i skuffégruppen. AL tycker inte att Sällskapsrummet är en optimal plats för skuffét då det känns formellt. Många kopplar lokalen till bland annat basträffar och ledarutbildning och då har



det skapat en omysig miljö eftersom många kopplar lokalen till något annat. Lokalen i sig är nog problemet. BP tycker inte heller att det är en mysig lokal men det går inte riktigt att byta lokal eftersom att det inte finns något bättre ställe för skuffét. AL tycker att vi har kvar i sällskapsrummet och sedan byter tillbaka till gamla stället så snart som möjligt. Vi har inte fått ett datum till när vi kan flytta tillbaka det.

#### ii. Musikgruppen

Det kommer att anordnas en jam-dag där man övar på psalmer. De ska även försöka rekrytera fler medlemmar. SMN tycker att de ska gå igenom lite psalmer med nya medlemmar för att de ska känna sig mer bekväma att spela på mässorna. OL gjorde det för SMN och han tyckte att det hjälpte honom.

#### iii. Mediagruppen

DN tycker att vi ska göra en Tiktok där alla i styrelsen berättar vad de gör i styrelsen. BP tycker att vi kan göra det som en Instagram Reel också.

Alice Karlsson lämnar mötet 18.57

Mötet har nu en beslutanderätt på 7 personer.

DN tycker att vi ska ha ett mediagruppsmöte snart där vi ser vilka medlemmar som är aktiva. Där ska de ta upp tiktok och en talkshow på det mötet. AL tycker generellt för verksamhetsgrupperna att vi ska visa upp de för alla nykonfirmerade. Han tycker att vi ska göra en intro video för alla grupper. DN tycker att vi ska lägga till dem i reppen att vi verkligen visar upp grupperna för att väcka intressen.

William Lindell ansluter mötet 19.02

Daniel Nordin lämnar mötet 19.02

### §10 Utvärdering Ledarupptakt

31/8 hade vi en ledarupptakt i Lindgården pga köksituationen i Tibble kyrka. Det var 40 deltagare, framförallt yngre ledare. Vi lagade pastasallad. Vi köpte för lite mat eftersom att det var plock och inte färdig sallad så tog folk mer mat. Vi bjöd in alla till ett Facebook-event. Fler kom än vad som hade svarat. Vissa anmälde sig samma dag vilket gjorde att det blev för lite mat. Maten var annars god. Ur en miljösynpunkt var det bra eftersom att allt gick åt och vi behövde inte slänga något, påpekar AL. Vi hade uppdrag under tallrikarna. BP tycker att det var kul eftersom att alla ledare fattade grejen och tyckte det var kul. EU tycker att det blev lite för mycket distraktioner med alla tal och lite spring. WL tycker att vi kanske kan gå igenom listan bättre till nästa år om vi ska ha det. BP säger att det blev mycket tal på en gång. AL och SMN åkte och köpte fler kladdkakor eftersom att maten tog slut. SMN tycker att fler skulle hjälpt till med maten. BP tror att många uppfattade att SMN skulle fixa maten och därför blev det inte så mycket hjälp. Städningen gick bra och effektivt. AL förklarar att när ett evenemang är slut så ska alla hjälpa till att städa så att det går snabbt och effektivt.

Daniel Nordin ansluter mötet 19.12

Alexandra Jirvall lämnar mötet 19.12

Vi hade tävlingen "hitta skumbananerna" och det var roligt men blev snabbt lite stött. Nästa år borde det vara lite lättare att hitta, om tävlingen anordnas igen. BP gillade Lindgården. AL tycker lokalen är fin, dock dålig väg mellan köket och rummet där vi åt eftersom man behövde gå igenom folkhavet med all mat. Det är krångligt för oss att anordna saker utanför Tibble kyrka på grund av att vi behöver frakta saker mellan Tibble och de andra lokalerna. Facebook-evenemanget fungerade bra, men vi borde påmint ledarkollegor mera för att säga om de kommer eller ej. Det är smidigt att bjuda in och anordna evenemang på Facebook. Budget var 5000 kr och vi spenderade 2283 kr.

### §11 Utvärdering Upptaktsveckan

William Lindell lämnar mötet kl 19:17

Mötet har nu beslutanderätt på 6 personer

Vi återgick till det gamla konceptet med att bjuda in flera konfirmandgrupper till kyrkan samtidigt med gemensam presentation för alla och sedan delades upp för träff med bara sin grupp där man pratade om volleybollturneringen och konfan. Andra gick ut i trapphallen med medlemsblanketter, skuffé och ledarutbildning. Kyrkreppe gick bra. DN tycker att projektorduken som vi fick låna var lite liten. Vi fick positiva kommentarer av Marie-Louise, Sebba och flera gruppleddningar.

Alexandra Jirvall ansluter mötet 19.22

Boel Petrén lämnar mötet 19.22

AJ tycker att vi ska lägga till verksamhetsgrupperna i presentationen. AL känner att den hade blivit för lång om vi hade lagt till det. DN tycker att det gick bra. SMN tycker att allt var bra tidsdisponerat. DN tycker att det hade varit skönt att ha en tid att förhålla sig till. EU tycker att det var svårt att hålla en halvtimme i vårgruppen där det bara var 4 personer. DN tycker att frågorna som vi hade förberett till varje grupp var för det mesta bra, även om vissa var lite svåra eftersom alla grupper inte haft samma struktur på sina konfirmandtider. SMN visste inte vart stora medlemsblanketten som visar hur blanketterna ska fyllas i fanns, tyckte att vi skulle sätta upp en skylt så att folk vet vart det kan bli medlemmar. AL tycker att vi ska ha fler där nästa år som checkar blanketterna så att man kan se vad det står och som kollar att allt är ifyllt. SMN tycker att det är viktigt att de skriver tydligt eftersom att det är svårt att lägga in om man inte kan läsa. AL tycker att vi ska vara övertydliga med hur de ska fylla i. SMN tycker att vi ska ha dubbla uppsättningen av folk som satt. AL säger att det förhoppningsvis blir lättare nästa år eftersom att vi har den erfarenheten. DN tycker att konceptet var väldigt bra. AL tycker inte att det var lika effektivt för att få så många medlemmar som möjligt men att det kan vara bra att de får välja själva om de vill vara medlemmar vilket kan skapa mer engagemang i framtiden. Hemsidan kraschade när anmälan till Höst-SKUL öppnade. Roligt med högt engagemang.

Boel Petrén ansluter mötet 19.38

Samuel Mattsson Nilsson lämnar mötet 19.38

### §12 Utvärdering Volleybollturneringen

9/9 i Täby racketcenter, anordnade volleybollturneringen. AL tycker att upp- och nedriggning gick väldigt bra. Vi samlades 11 i Tibble kyrka. DN och SMN var vid hallen 12 när vi fick tillgång till den och började rigga. AJ, EU och WL åkte och handlade mat och priser, AL skjutsade alla. De andra kom dit halv 1. Hype med lägerdanser. DN tycker att dömandet hade gått bra och domarparen funkade bra. Vårgruppen kom inte så vi delade upp kb3 i två lag vilket gav 9 lag totalt. Det var svårt med domare då vi ville att det skulle vara opartiska domare, men många av domarna hade varit ledare på Karlberg 5 och Björkö vilket gjorde att detta inte alltid var möjligt. Eftersom några i styrelsen saknades hoppade Elin Lange och Erik Vestman in som domare. Karlberg 1 vann turneringen, Stjärnholm 2 vann bäst laganda och Karlberg 5 vann bäst utklädnad med sitt Noas Ark-tema.

Ebba Ugander lämnar mötet 19.52

Samuel Mattsson Nilsson ansluter mötet 19.52

AL gillar vårt effektiva jobb med nedriggning då allt gick supersnabbt. AL tycker att det var lyckat. AL och Elin Lange tycker att vi ska införa ett pris för fair play vilket Stjärnholm 1 borde ha fått eftersom de gjorde ett bra försök. Flera domare tyckte att vissa konfirmandgrupper, bland annat Karlberg 1 och Karlberg 3 hade dålig attityd. BP tycker att vi ska lägga till regler om dålig attityd så att de inte får spela om man är dum. AL föreslår att vi lägger upp reglerna på instagram innan turneringen. AL tycker att vi ska ha små möten mellan matcher med domarna så att alla dömer samma. BP tycker att det blir effektivt med volleyboll då man kan köra många samtidigt om man inte måste vara bra på volleyboll och sport för att kunna spela. SMN tycker att vi ska trycka på bestraffning av attityd.

### §13 Bowling

Vi har diskuterat i chatten om att anordna bowling som sportaktivitet. AL tycker att vi ska ha bowling innan Höst-SKUL. GB kollade priser. WL och AL har pratat om att köra en vardag.

Ebba Ugander ansluter till mötet 20.08

Mötet har en beslutanderätt på 7 personer.

Mötet ajourneras till 20.20

Mötet återupptas 20.20

Ett förslag på datum är 26/9. En vardag efter 17.00 kostar det per bana på en timme 230 kr för ungdomar under 18 och för vuxna 390. Vi skulle kunna köra 2 ungdom och 2 vuxna. WL ska prata med dem om hur vi gör. Vi ska försöka boka och sedan ändra efter behov. BP tror att en timme räcker. Vi får se hur det blir med styrelsen och hur många som kan vara med. 5 banor för en timme för vuxna ska kosta 1950 kr.

Ebba Ugander lämnar mötet 20.28

Mötet har en beslutande rätt på 6 personer.

Vi borde boka allt innan och sen kolla intresse.

Styrelsen beslutade

**att** lägga budget för bowlingen på 2000 kr.

Vi ska boka så snart som möjligt så att vi kan börja marknadsföra.

#### §14 Höst-SKUL

SKUL 2 blev fullt på en timme på ledare samt nykonfirmerade. 17 nykonfirmerade i kö och 5 äldre deltagare i kö. SKUL 1 och 3 har ungefär 50 yngre deltagare. SKUL 1 har 9 ledare ex lägerledning. SKUL 3 har 5 ledare ex lägerledning. Vi behöver marknadsföra så att vi får fler ledare på 1 och 3. AL har tänkt på teman och att vi ska gå all in. AL tycker att vi ska ha ett helhetstänk med temat, väva in på allt.

Lägerledningarna är följande:

SKUL 1 6-8/10

Lägerchef: Axel Legelius

Vice lägerchef: Boel Petrén

Lägerledning: William Lindell

Lägerledning: Ebba Ugander

SKUL 2 13-15/10

Lägerchef: Karl Bellander

Vice lägerchef: Axel Legelius

Lägerledning: Daniel Nordin

Lägerledning: Alexandra Jirvall

SKUL 3 20-22/10

Lägerchef: Boel Petrén

Vice lägerchef: William Lindell

Lägerledning: Gustaf Björling

Lägerledning: Axel Legelius

EU har fått förhinder och kan därför inte längre vara lägerledning på SKUL 1.

Styrelsen beslutade

**att** ersätta Ebba Ugander som lägerledning på Höst-SKUL 1 med Konstantin Koutsinos

Det kommer att vara en säkerhetsansvarig och en präst på samtliga läger. På Höst-SKUL 1 kommer Christoffer Hofvberg och Mikael Öjermo åka med. På Höst-SKUL 2 kommer Anton Nyman och diakonen Maria Sundbäck vara med. På Höst-SKUL 3 hänger Agneta Jonsson och Pontus Svahn med.

AL har mailat och frågat varför det inte är en präst på 3an, men inte fått något svar. Vi har bokat bil och buss till alla läger utom SKUL 1 där vi bara har buss då AL kör egen bil. Sista anmälningdagen är torsdagen veckan innan lägret är. Det har spridits rykten om att SKUL är som konfirmationsläger utan regler vilket vi behöver tona ner. Budgeten för lägeraktiviteter är på 11 000 kr och efter Vår-SKUL har vi kvar 9368 kr till Höst- och Jul-SKUL.

Styrelsen beslutade

**att** sätta en budget för lägeraktiviteter på alla Höst-SKUL på 2500 kr per läger.

Vi behöver uppdatera sjukväskan. BP ansvarar för sjukväskan. Hon har redan kollat för ett tag sedan men ska kolla igen. AL tycker att vi ska ta mycket GDPR-vänliga bilder och videos som vi kan marknadsföra med.

### §15 Höstens aktiviteter

Förra mötet pratade vi om olika aktiviteter. Bowling var ett av förslagen. Vi pratade även om filmkväll vilket skulle gå att kombinera med övernattnings i kyrkan, även om det antagligen inte kommer att tillåtas av församlingen. BP tycker att vi ska köra på filmkväll. AL tycker att vi ska skjuta upp filmkvällen till vårterminen. BP tycker även att vi ska köra på tipspromenad i Ensta. SMN tycker inte att vi ska köra tipspromenad men att det går att ändra till fotboll och grill. Kan locka mycket mer. Skulle kunna gå i Mosstorpsparken där det finns grillplats och fotbollsmål samt annat kul. AL tror att vissa kan uppfatta maten som tråkig om man grillar vegetarisk korv. Halloumburgare kommer nog vara ett väldigt bra alternativ. BP tycker att vi ska köra på det. DN tycker att fotboll och grill hade varit bättre att köra nu än bowlingen eftersom att bowlingen är en vardag och fotbollen vill vi gärna ha på en helg. Det finns inte heller en maxgräns på folk vilket är bra nu innan skol. Måste marknadsföra superbra. Vi spikar fotboll och grill vid mosstorpsparken. DN tar på sig ansvaret att planera fotboll och grill.

Styrelsen beslutade

**att** sätta en budget på fotboll med grill på 1500kr.

SMN föreslår att döpa aktiviteten till GROLL (grill och boll). Vi byter även datum för bowlingen till 10 oktober. Vi skjuter upp sista aktiviteten till nästa styrelsemöte.

### §16 Höstens mässor

Ledarutbildningen brukar alltid hålla i höstens mässor men de är väldigt få i år vilket betyder att vi kommer behöva hålla i några mässor. De kommer att välja först så får vi ta resterande. AL kommer att göra ett schema för de mässor vi ska hålla. Präst-Ulf kommer att hålla i nästa mässa. Förra torsdagen hade AL möte med Konstantin Koutsinos och Rasmus Björkman från Musikgruppen, prästerna Johanna Lindeke och Ulf Winddotter och Sebbe Block om ungdomsmässorna. De pratade om agendorna. Det kom förslag på att ha procession, de kommer att fråga samma dag som mässan om vilka som vill göra det. Det finns även förslag på att byta plats på textläsning och bön om förlåtelse. Offertoriepsalm ska kopplas mer till kyrkoåret, Ulf föreslog att den ska bestämmas på plats. Det säger musikgruppen nej till eftersom de vill ha psalmerna i förväg. Ett annat förslag var att den som håller mässan skulle ta kontakt med prästen i förväg, men det sa AL nej till eftersom det blir för krångligt. De landade i att prästen ska ge förslag men att den som håller mässan får sista ordet, Sebbe har skickat



ut en lista med bibeltexter och teman inför alla höstens mässor. Sebba har upplevt att det blir "konferens" under nattvard och Guds frid som ska vara stunder för tystnad och reflektion. Prästerna ska pålysa, kanske skriva in i agendan. Det pratades även om postludium och att det bara görs ibland. Ulf tyckte att vi antingen ska ta bort det eller ha varje vecka vilket musikgruppen inte tyckte då man vill kunna ha lite frihet. Det som landades i är att vi sjunger sista psalmen, vilket följs av pålysningar och sedan musik igen eller postludium till procession ut. BP tycker att det kan bli oklart om man ska gå eller inte. Det är också oklart när dessa förändringar ska träda i kraft.

### **§17 Fortbildning och fördjupad ledarutbildning**

Vi har hört av oss till Anna Rosengren, BP och AL ska sitta i Gribbylund kapellgård i helgen och diskutera fortbildning och fördjupad ledarutbildning. Vi får se hur det blir.

Samuel Mattsson Nilsson lämnar mötet 21.38

Mötet har inte längre beslutanderätt.

### **§18 Ekonomi**

Vi valde att be om ett tilläggsanslag vilket verkar som att vi kommer få. Deltagaravgifter börjar rulla in så KB och WL ska bokföra aktivt för att kunna påminna.

### **§19 Årsmöte**

Förra mötet beslutades att vi ska försöka anordna årsmötet på Karlberg vilket nu är bokat 9-11/2 2024.

### **§20 Kristen Idrottskontakt (KRIK)**

Vi har fått ett mail från KRIK om att de vill att vi ska starta en idrottsorganisation. Styrelsen i helhet håller med om att detta kan bli problematiskt eftersom att organisationen hade varit utanför styrelsen och därmed behövt en egen styrelse. AL ser inte heller vad det skulle kunna ge för fördelar utöver vad vi redan kan göra.

### **§21 Äldre-SKUL**

Vi har tagit beslut i chatten att ha äldreskul i mars. Vi tror att det blir bättre. Med tanke på årsmötet blir det inte bra att ha äldreskul så tätt inpå. Bokat 15-17/3 2024.

### **§22 Riktlinjer för säkerhet**

På grund av det höjda terrorhotet och att det var en grov stöld under Karlberg 4:s konfirmation är det superviktigt att vi håller koll på misstänkta personer i kyrkan och om vi ser något som ser lite misstänkt ut så ska vi säga till vaktmästaren. Vi ska även se till att ytterdörrarna är ordentligt stängda när vi går hem från exempelvis skuffét.

### **§23 Övrigt**

AL tycker att det skulle vara trevligt med en styrelse dejt och föreslår en middag.

**§24 Mötets avslutande**

Mötet avslutas 21.53

*Protokollet har godkänts och justerats av*

---

**Axel Legelius**  
Mötesordförande

---

**Alexandra Jirvall**  
Sekreterare

---

**Alice Karlsson**  
Justerare